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ZAPISNIK - 15. SJEDNICA UO BS PGŽ 

 

Rijeka, 09.10.2023. 

 

Članovi UO sudionici sjednice: 

1. Miljenko Butković – predsjednik  

2. Ivan Sušanj – dopredsjednik 

3. Sandro Gulja – član 

4. Renata Ševerdija – član 

5. Nikol Belasić – član 

6. Davor Ćuška – član 

7. Gordana Fumić – član 

 

Odsutni: 

1. Vjekoslav Matetić – član 

2. Dean Klarić – član 

3. Franko Karlović – član 

4. Aleksandar Korić – član 

 

 

Ostali prisutni: 

1. Slobodan Marelja-Bošnjak – predsjednik ZS BS PGŽ 

 

 
D N E V N I    R E D  
 

1. Usvajanje Zapisnika sa 14. Sjednice UO BS PGŽ  
1.1. Zapisnik sa 14. Sjednice UO BS PGŽ  

1.1.1. EU Projekt; Dugo Selo  
1.1.2. Javne potrebe u sportu; Nabavka sportske opreme  

 

2. Mići boćari i boćarice u akciji II  
2.1. Organizacija manifestacije   
2.2. Obveze i troškovi BS PGŽ i ŽBK Drenova 

 

3. Tjedan sportskog usavršavanja – Zajednica sportova PGŽ 
3.1. Sportski administrator, 13.10.2023.; Veleučilište PAR; 16,00 sati 

 

4. Prigovor na odluku o registraciji igračice BK Čavle škola boćanja 

4.1. Prigovor; BK Čavle škola boćanja;02.08.2023./privitak 
4.2. Očitovanje kancelarije BS PGŽ; 06.09.2023./privitak 
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5. EU Projekt "BOCCIA, PLJOČKA I BULIN – next generation TSG“ 

5.1. Završetak projekta, troškovi  
5.2. Perspektiva provođenja EU projekata  

 

6. Božićni turnir U-18 2023. 
6.1. Financijska sredstva na raspolaganju  
6.2. Sastav turnira; discipline, smještaj, termin igranja 
6.3. Radna skupina za organizaciju Božićnog turnira 

 

7. Planirane aktivnosti do kraja 2023. godine 
7.1. Javne potrebe u sportu 2024.  
7.2. Skupština BS PGŽ 
7.3. Proglašenje najboljih u 2023. godine 

 

8. Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

8.1. Kamp na Platku  

8.2. PH U-18  

8.3. Svjetsko prvenstvo u Alžiru U-18 i U-23  

8.4. EU kup za žene u Beogradu  

8.5. Zbor sudaca 

8.6. Usklađenje Statuta BS PGŽ sa Zakonom o sportu 

 

Ad.1.) Usvajanje Zapisnika sa 14. Sjednice UO BS PGŽ 

Zapisnik s 14. sjednice jednoglasno je usvojen. 

Tajnica ima dopunu dnevnog reda 15.sjednice pod točkom 7.4 - PH seniorke i 7.5. Početak HKBL i HJBL 

Dopuna dnevnog reda 15. sjednice jednoglasno je prihvaćen. 

 

Ad.1.1.) EU Projekt; Dugo Selo  
Posljednji 5. sastanak svih partnera u EU projektu „Next Gen TSG“ održan je u Dugom Selu, mjestu kraj 
Zagreba, u suradnji s OŠ „Ivan Benković“ dana 7.-8. rujna 2023.g. Na sportskim terenima u sklopu škole 
održala se demonstracija boćanja i pljočkanja četvrtašima i osmašima.  
7.rujna od strane BS PGŽ prisustvovali su M.Butković predsjednik, licencirani treneri boćanja S.Gulja, 
N.Jelovica, R.Ševerdija i D.Klarić te demonstratori C.Bajrić, Sara i Ivan Šokić dok su 8.rujna prisustvovali 
S.Gulja i N.Jelovica. 
S.Gulja ukratko je sumirao šta se radilo oba dana. Naglasak je stavio na posljednji dan kada je održan 
zajednički, posljednji, sastanak svih partnera u projektu na kojem je koordinatorica L.Lozančić ukazala 
svakom od partnera što trebaju odraditi i dostaviti do određenog roka kojeg je zadala (15.rujna) te način 
na koji Europska komisija ocjenjuje uspješnost cijelog projekta – kroz učinak svih partnera zajedno te 
pojedinačno svakog od partnera. Ukoliko projekt bude evolviran uspješno, BS PGŽ očekuje dodatnih 3.000 
eura prihoda početkom iduće 2024. godine, veljača/ožujak. 
Tajnica je informirala prisutne da je ukupni trošak odlaska u Dugo selo 647,38 eura. 
Predsjednik saveza nadodaje da je prvi dan demonstracija bio prisutan ravnatelj škole te nas je na kratko 
posjetio i sam gradonačelnik Dugog sela, Nenada Paniana. 
 

Ad.1.1.2.) Javne potrebe u sportu; Nabavka sportske opreme  
Putem javnih potreba u sportu za 2023. godinu osigurana su nam sredstva za nabavku sportske opreme 

(NSO) u visini od 1.500 eura od strane ZS PGŽ (80% cjelokupne vrijednosti programa) dok Savez, prema 

ugovoru, treba učestvovati s 375,00 eura (20 % cjelokupne vrijednosti programa) odnosno ukupan iznos 

za NSO je 1.875,00 eura. Zadužuje se Sandro Gulja, županijski instruktor boćanja, da u suradnji s tajnicom 

odluči, uz komplete boća (promjera 88-90), šta je još potrebno da se kupi od rekvizita za potrebe Saveza.  

Prijedlog da se na boće stave inicijali BS PGŽ jednoglasno je prihvaćen. 

 

 



 

Ad.2.) Mići boćari i boćarice u akciji II  
 

Ad.2.1.) Organizacija manifestacije   
Tajnica informira prisutne da se manifestacija održava 14.10.2023. u BC Podvežica s početkom u 9:30 sati 
u organizaciji BS PGŽ i ŽBK Drenova-Rijeka. Prema prijavama nastupiti će 93 sudionika do 15 godina. 
 

Ad.2.2.) Obveze i troškovi BS PGŽ i ŽBK Drenova 
Sudionici manifestacije na poklon dobiti će kapu-šiltericu kojih je naručeno 90 kom koje će Savez koštati 
414,00 eura, a kape će izraditi firma Pronus doo. Dodatno će biti naručeno još 10 komada kapa. 9 komada 
pehara za dodjelu najboljima po kategorijama te najboljoj ekipi naručene su kod Interadrie sport doo i 
koštati će Savez 114,11 eura. ŽBK Drenova-Rijeka osigurati će pekarske proizvode i osvježavajuća pića te 
će se izraditi plakete za najbolje po kategorijama. Voditelj ili više njih odrediti će se na dan manifestacije. 
Zadužuje se potpredsjednik Saveza Ivan Sušanj da otvori samu manifestaciju, a uz njega biti će prisutan i 
član UO Davor Ćuška kao i predsjednik Saveza. Tajnica ima obvezu da obavijesti medije i stavi objavu na 
stranice Saveza. 
 
Ad.3.) Tjedan sportskog usavršavanja – Zajednica sportova PGŽ 

Ad.3.1.) Sportski administrator, 13.10.2023.; Veleučilište PAR; 16,00 sati 
M.Butković prenosi informaciju iz ZS PGŽ da skrene pozornost BS PGŽ da se očekuje da barem dvije osobe 
iz Saveza budu prisutni na predavanjima u utorak 10.10. - tema predavanja: Kako do punih tribina u nižim 
ligama?, te dvije osobe u petak 13.10. - predstavljanje programa Sportski administrator. Nakon kraćeg 
dogovora i saznanja tko je kad slobodan, odlučeno je da S.Gulja prisustvuje predavanju Priprema sportaša 
za prijelaz iz juniorskih u seniorske kategorije u srijedu 11.10. dok će predsjednik Saveza nastojat biti 
prisutan predavanju u petak. 
 
Ad.4.) Prigovor na odluku o registraciji igračice BK Čavle škola boćanja 

Ad.4.1.) Prigovor; BK Čavle škola boćanja;02.08.2023. 
Ad.4.2.) Očitovanje kancelarije BS PGŽ; 06.09.2023. 

Predsjednik je podsjetio prisutne da su u pozivu za ovu sjednicu dobili u privitku prigovor od strane Čavle 
ŠB na registraciju igračice Eme Maršanić kao i očitovanje u svezi istog od strane kancelarije Saveza 
odnosno tajnice. Dodatno daje na znanje da se prigovor s jedne strane odnosi na neplaćanje naknade za 
razvoj igračice, a s druge strane da sama registracija nije prošla u skladu s Pravilnikom o registraciji i taj 
dio dotiče se i kancelarije Saveza odnosno tajnice. U želji da Savez bude transparentan, korektan i da zadrži 
integritet skreće pažnju da prema čl.46 Statuta BS PGŽ Upravni odbor ima pravo osnovati povjerenstvo u 
različitim situacijama odnosno radno tijelo te predlaže da se osnuje radno povjerenstvo od tri člana koja 
će pregledati svu pristiglu dokumentaciju i Pravilnik o registraciji te da na sljedećoj sjednici UO, koja će se 
održati krajem studenog, imamo stav i mišljenje povjerenstva o kojem se može raspravljati. Dano je na 
raspravu članovima da li će se danas raspravljati o prije navedenom odnosno da li je tajnica izdala 
brisovnicu u skladu s Pravilnikom o registraciji ili je učinjen propust ili će se osnovati povjerenstvo – radno 
tijelo. 
S.Gulja skreće pažnju da ukoliko se odluči na osnivanje radnog tijela, tijelo je dužno u roku od 10 – 15 dana 
od osnivanja da donese svoje mišljenje. 
Od strane predsjednika prijedlog članova radnog povjerenstva/tijela koje će odlučiti postoje li ili ne 
postoje propusti prilikom izdavanje brisovnice od strane tajnice su: Ivan Sušanj, Sandro Gulja i Renata 
Ševerdija. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 
I.Sušanj predlaže da se radno povjerenstvo sastane u ponedjeljak 16.10.2023. u 18 sati.  
 
Ad.5.) EU Projekt "BOCCIA, PLJOČKA I BULIN – next generation TSG“ 

Ad.5.1.) Završetak projekta, troškovi  
Ad.5.2.) Perspektiva provođenja EU projekata  

 
M.Butković ukratko informira sve prisutne da je EU projekt završio uz puno rada, truda i angažiranosti svih 

osoba koje su bile uključene u sam projekt od strane Saveza. No, ukoliko uz sav taj trud, Savez na kraju ne 



 

bude dobio financijska sredstva od strane EU s kojima će se moći kupiti par kompleta boća za najmlađe, 

uzalud nam sve što smo radili. Koordinatorica EU projekta L.Lozančić naznačila je da postoji još nekoliko 

projekta s njene strane koje bi ona mogla pokrenuti u dogovoru s našim Savezom te s minimalnim brojem 

uključenih partnera unutar projekta (dva). U tom slučaju, naglašava predsjednik, Savez bi se opet uključio 

u projekte. 

S.Gulja naglašava da smo u EU projekt ušli umjesto Pljočkarskog Saveza Istarske županije, koji je odustao 

od projekta na samom početku te stoga nismo dobili od EU sva predviđena početna sredstva jer nismo 

prisustvovali od samog početka. Također nismo sudjelovali sastanku Next gen TSG koji se održavao u 

Rumunjskoj zbog organizacijskih poteškoća, no odradili smo okupljanje u Novom Vinodolskom, Litvi 

(Kaunas) te u Dugom selu. U razgovoru s Leom dobiva saznanja da bi mogli biti uključeni u nova dva 

projekta koje ona priprema, gdje bi bili uključeni mi, BS PGŽ i Europski institut kineziologije. Nakon što 

programi budu gotovi biti će nam predočeni te ćemo tada odlučiti da li se Savezu isplati uključiti se u neki 

projekt ili ne. Za sada imamo pozitivne povratne ocjene od EU komisije za aktivnosti u sadašnjem projektu 

koje smo odradili te se očekuje završno izvješće EU komisije. 

Tajnica je predočila troškove svih EU sastanka koje smo odradili uz napomenu da smo do sada od EU 

zaprimili 4.015 eura za pokrivanje istih: 

- 3. sastanak – Novi Vinodolski – 885,64 eura 

- 4. sastanak – Kaunas, Litva – 2.261,11 eura 

- 5. sastanak – Dugo selo – 647,38 eura 

 

Ad.6.) Božićni turnir U-18 2023. 

Božićni turnir održava se prema međunarodnom kalendaru FIB-e od 16.-.17.12.2023. 

 

Ad.6.1.) Financijska sredstva na raspolaganju  

Tajnica skreće pažnju da od sredstva dobivenih od ZS PGŽ putem javnih potreba za sport u 2023. godini 

da unutar programskog područja Organizacija Savez nije odradio, zbog nedostatka slobodnih termina u 

kalendaru za organizaciju istih, Međužupanijski turnir kadetskih i juniorskih selekcija te Mini boćarska liga 

do 12 godina. Ima informaciju od strane ZS PGŽ, da za programe koji se odnose unutar istog programskog 

područja nije potrebno tražiti prenamjenu. Stoga predsjednik predlaže da se taj preostali iznos koji nije 

utrošen na navedene programe, a riječ je o 450,00 eura, preusmjere za Božićni turnir 2023 te bi tada Savez 

imao na raspolaganju ukupno 850,00 eura. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen. 

Na sjednici Skupštine HBS-a održane 10. lipnja 2023.g. u financijskom planu za 2023.g. za održavanje 

Božićnog turnira od strane HBS-a planirano je sufinanciranje turnira u iznosu od 2.000,00 Eur. Zadužuje se 

tajnica da pošalje dopis prema HBS-u i dobije informaciju na koji način će se sredstva koristiti, da li 

planiraju izvršiti prijenos sredstava na račun Saveza ili će se dostaviti HBS-u račun za smještaj sudionika 

odnosno sam račun glasio bi tada na HBS. 

 

Ad.6.2.)  Sastav turnira; discipline, smještaj, termin igranja 

Prijedlog je da se kompletan turnir odradio kao prošlogodišnji: šest reprezentacija (4 igrača i 2 voditelja), 

iste discipline. Smještaj sudionika koji dolaze izvan Hrvatske u hotelu Kontinental.  

 

Ad.6.3.) Radna skupina za organizaciju Božićnog turnira 

Određena je radno skupina koja je zadužena za organizaciju turnira, koju sačinjavaju: M.Butković, I.Sušanj, 

S.Gulja, R.Ševerdija, N.Jelovica, D.Zubović, Č.Vukelić ili V.Matetić, S.Marelja-Bošnjak. Predsjednica BS GR, 

R.Ševerdija, postavljena je za predsjednicu radne skupine. S.Bošnjak preuzeo je obvezu oko organizacije 

potrebnog broja sudaca u dane turnira. 

 



 

 

 

 

 

Ad.7.) Planirane aktivnosti do kraja 2023. godine 
 

Ad.7.1.) Javne potrebe u sportu 2024.  
Uskoro kreće Javni poziv za prijavu programa i projekata za zadovoljenje javnih potreba iz područja sporta 
PGŽ u 2024. g. od strane ZS PGŽ. Naš Savez prijaviti će se na programe kao i prijašnjih godina. 
Tajnica predlaže da se manifestacija „Miće boćarice i boćari probaju uvrstiti u program javnih potreba u 
sportu za 2024.g. i da se ide prema međunarodnom natjecanju te da se pozovu početnici iz Slovenije, 
pogotovo iz slovenskih klubova koji gravitiraju bliže našoj županiji. Članovi UO prihvatili su dani prijedlog 
uvrštenja manifestacije u prijavu za javne potrebe u sportu 2024.(JP) pod programsko područje 
„Organizacija državnih i međunarodnih natjecanja“ 
 

Ad.7.2.) Skupština BS PGŽ 
Skupština BS PGŽ planirana je da se održi krajem prosinca 2023.g. Nakon Skupštine održalo bi se 
proglašenje najboljih najuspješnijih pojedinaca, ekipa i sportskih djelatnika našeg Saveza za 2023.g.  

 
Ad.7.3.) Proglašenje najboljih u 2023. godine 

Tajnica se zadužuje da od Sportske komisije BS PGŽ zatraži da dostavi prijedloge za nagrađivanje 
pojedinaca i ekipa po kategorijama za 2023.g.. 
Odlukom UO posebna priznanja uručiti će se i zaslužnim pojedincima za promidžbu boćarskog sporta: gđi. 
Ivani Šarić Žic, višoj kustosici Pomorskog i povijesnog muzeja Hrvatskog primorja Rijeka, zatim 
komentatorima prijenosa uživo boćarskih utakmica BK „Sv.Jakov“ Lucijanu Srdoču i Bojanu Trkulji.  
I.Sušanj predlaže da se do idućeg sastanka UO razmisli o osobi za dobivanje „Nagrade za životno djelo“.  
Prijedlozi su jednoglasno prihvaćeni. 

 
Ad.7.4.) PH seniorke i seniore 

Tajnica izvještava da su sva PH u seniorskoj kategoriji odgođena za mjesec prosinac zbog promjena u 
međunarodnim kalendarima i neimanja slobodnog termina u 11.mjesecu za održavanje istih. Također 
napominje da postoji mogućnost da se PH održavaju u vrijeme održavanja Božićnog turnira, na što su 
članovi UO burno negodovali. 
21./22.10. 2023. starta Hrvatska kadetska liga (HKBL) te u skupini PGŽ nastupa ukupno 12 ekipa s područja 
BS PGŽ i igra se jednokružno dok Hrvatska juniorska liga (HJBL) starta 03.12.2023. i u skupini PGŽ nastupiti 
će 4 kluba te će se igrati dvokružno. 
 

Ad.8.) Aktualnosti/ Događanja između dvije sjednice UO BS PGŽ 

 

Ad.8.1.) Kamp na Platku  

S.Gulja ukratko je iznio izvještaj s boćarskog kampa održanog na Platku naglašavajući da je, po brojnosti 

sudionika, bio najveći te je odrađen vrlo kvalitetno i uspješno. Sveukupno sudjelovalo je 79 djece, među 

njima su bili i 7 naprednih početnika iz Zadarske županije, uz 8 trenera boćanja s područja BS PGŽ.  

Tajnica je iznijela troškove održavanja kampa – najam boćališta 288 €, voda za piće 244 € plus trošak 

reprezentacije 100 €, smještaj svih sudionika 5.872 €, te poklon za sve polaznike – medalje 210 €, ukupno 

6.714 €. Prihodi – ZS PGŽ sufinancirala je putem JP u 2023.g. kamp s 2.000 €, BS Zadarske županije pokrio 

je kompletan trošak sudjelovanja svojih polaznika u visi od 717 €, kotizacija od strane polaznika 2.600 €. 

Od strane HBS-a također će se dobiti sredstva za organizaciju kampa u vidu sufinanciranja, no isplata 

sredstava, očekuje se tek krajem 2023.g. Tajnica informira da od strane HBS-a nije dobila odgovor o visini 

iznosa sufinanciranja. 



 

Predsjednik je obvezao S.Gulju i tajnicu da kompletiraju svoje izvještaje s Platka kako bi svima bili dostupni 

u narednim godinama. 

Nekoliko opaska vezano za kamp dao je i sam predsjednik. Prva opaska vezana je za Županiju P-G koja kroz 

JP u sportu sufinancira programe kampova, a s druge strane onda naplaćuje korištenje terena koji su pod 

njenim upravljanjem odnosno u ovom slučaju boćarskog terena, koji nije bio pripremljen od strane 

upravitelja već je S.Gulja, uz pomoć D.Vlaše, potrošio svoje vrijeme kroz tri dana kako bi ih doveo/doveli 

u stanje da ih se mogu koristiti za rad s djecom u kampu.  

Druga opaska išla je prema održavanju kampova u drugim sportovima, gdje su kampovi bazirani na 

selektiranju djece, naglašavajući da BS PGŽ neće ići tim putem. Odnosno, za održavanje idućeg kampa u 

2024. potrebno je osmisliti i promijeniti način organizacije samog kampa, povećati kotizaciju za 

sudjelovanje u kampu uz razdvajanje termina održavanja kampa ovisno prema broju prijavljenih početnika 

i naprednih početnika. Odnosno pokušati održati kamp kroz dva do tri dana za početnike i naprednije 

početnike, te dva do tri dana za napredne. Na taj način primilo bi se više djece odnosno ne bi bilo potrebe 

za bilo kakvim ograničenjima kao u drugim sportovima koji odrađuju selektivne kampove. Održavanje 

kampa ne smije predstavljati veliki trošak Savezu, a u isto vrijeme treba omogućiti prihvat svoj 

zainteresiranoj djeci. 

Također, polaznike kampa biti će potrebno i osigurati te je D.Ćuška preuzeo obvezu na sebe da zatraži 

ponudu za policu osiguranja. 

 

Ad.8.2.) PH U-18  

Tajnica je podnijela izvještaj s PH za juniorke, koje je na Podvežici okupilo 20 mladih boćarica iz pet 

hrvatskih klubova: Čavle ŠB, Kastav, Križišće, Drenova-Rijeka i Pule. Dora Fućak i Lorna Žagar, igračice BK 

Čavle ŠB, juniorske su prvakinje Hrvatske u disciplini par klasično. Wendy Vukelić (Čavle ŠB) postala je 

prvakinjom Hrvatske u pojedinačnom klasično. Preostale naslove osvojile su igračice ŽBK Pula. Trošak 

prehrane 450 €, trošak sudaca kroz tri dana 321,79 €. 

 

Ad.8.3.) Svjetsko prvenstvo u Alžiru U-18 i U-23  

Hrvatski reprezentativci osvojili su sedam od mogućih deset medalja, odnosno po jedno zlatno odličje, 

četiri srebrna te dva brončana odličja na SP-u za mlađe seniore (U23) i juniore (U18) koje se je od srijede 

do subote (20.-23.09.2023.) održalo u alžirskom gradu Oranu. 

Učinak hrvatskih reprezentativaca na SP-u: 

Mlađi seniori (U23): 

Srebro: Karlo Šaban (Sv. Jakov) - pojedinačno klasično 

Srebro: Karlo Šaban (Sv. Jakov) i Luka Gašpar (Zrinjevac) - par klasično  

Bronca: Duje Pirić (Naklice) - precizno izbijanje 

Bronca: Filip Klarić (sv. Jakov) i Luka Gašpar (Zrinjevac) - štafetno izbijanje 

Četvrtfinale - Luka Gašpar (Zrinjevac) - brzinsko izbijanje 

Izbornik: Tomislav Kolobarić 

Juniori (U18): 

Zlato: Žarko Jerčinović (Sv. Jakov) - bližanje i izbijanje u krug 

Srebro: Žarko Jerčinović (Sv. Jakov) - precizno izbijanje 

Srebro: Adrian Šipek (Sv. Jakov) i Ivan Načinović (Vargon) - štafetno izbijanje 

Četvrtfinale: Adrian Šipek (Sv. Jakov) - brzinsko izbijanje 

Plasman od 5. do 8. mjesta: Ivan Načinović i Matija Valenčić (oba Vargon) - par klasično 

Izbornik: Čedo Vukelić 

 

 



 

Ad.8.4.) EU kup za žene u Beogradu  

Boćarice Pule ispisale su još jednu zlatnu stranicu hrvatske boćarske povijesti. Aktualne prvakinje Hrvatske 

su u svom premijernom nastupu na završnom turniru europskog Kupa prvakinja, koji se od 29. rujna do 1. 

listopada 2023. igrao u Beogradu, Srbija osvojile naslov prvakinja Europe kao prvi hrvatski ženski boćarski 

klub kojem je pošlo za rukom popeti se na tron Starog kontinenta. Turnir se igrao po jednostrukom 

ligaškom bod sustavu. Pored domaćina Novog Beograda i Pule još su nastupali slovenski Krim iz Ljubljane, 

talijanski Buttrio te osmerostruki kontinentalni prvak, francuski Saint Vulbas. 

Predsjednik Saveza i članovi UO čestitali su tajnici Saveza ujedno i igračici ŽBK Pule N.Jelovici na 

ostvarenom uspjehu. 

 

 

Ad.8.5.) Zbor sudaca 

Predsjednik je izrazio čestitke na reizboru novog starog predsjednika ZS BS PGŽ Slobodanu Marelji-

Bošnjak. 

Tajnica informira prisutne da naplata sudačke članarine ide sporo iako je više puta poslan dopis sucima 

dužnicima da izvrše uplatu. Stoga je IO ZS BS PGŽ dana 05.10.2023. donesao odluku da boćarski suci 

(BS/NC) koji ne podmire svoje obveze do 09.10.2023. neće biti delegirani na predstojeća službena 

natjecanja pod ingerencijom BS PGŽ. 

 

Ad.8.6.) Usklađenje Statuta BS PGŽ sa Zakonom o sportu 

ZS PGŽ je uskladila svoj Statut s novim Zakonom o sportu. Nacionalni Savez još uvijek nije dostavio prema 

Županijskim boćarskim savezima svoje prijedloge o izmjena i dopunama akata HBS-a, a koje su dužni 

uskladiti s novim Zakonom o sportu do kraja 2023.g.  

Za sljedeću sjednicu UO potrebno je pripremiti izmjene Statuta. 

 

Sjednica je završila u 20:20 sati. 

Zapisnik sastavila: 

Tajnica BS PGŽ 

Nives Jelovica 

Prilozi: 

- Prigovor Čavle ŠB 

- Očitovanje kancelarije BS PGŽ 



Boiarski klub davle 58
'l

Hrastenica 25

51219 eavle

Bodarski savez Primorsko - goranske iupanije,
51000 Rijeka, Franje Matkovida la
lstarski Bodarski Savez, 52440 PoreE, Vukovarska 6

Predmet: Prieovor na odluku o relistraciii ierada

eavle 02.08 .2023. godine

PoStovani,

Ovim putem upudujemo prigovor na Odluku o registraciji igradice Eme Mar5anii, 2008. godiSte,

knjiZice oznake E-3208 koja je registrirana u Zenski boiarski klub Pula, pri lstarskom boiarskom savezu

dana 31. srpnja 2023. godine zbog nepravilne primjene Pravilnika o registraciji HBS-a donesenog 10.

travnja 2022. godine (dalje Pravilnik) u predvidenom roku.

elanica BK eavle 58, Ema Mar5anii zatraiilaje putem svojih roditelja elektronidkim putem ispisnicu
dana 14. srpnja 2023. godine, no istu nije dobila izrazloga 5tole flub zatraiio od Hrvatskog boiarskog
saveza obradun naknade zarazvoj mladih igraia sukladno dlanku 35. stavku 1., podstavku 2 vaZeieg
Pravilnika. Hrvatski boiarski savez donosi pozitivno rjeienje te ga naknadno preinaduje na 5to BK

eavle 5g podnosi prigovor prema uputi o pravnom lijeku,

S obzirom da navedeno nije iijeleno od strane Hrvatskog boiarskog saveza, igradica Ema Marlanii jo5
je dlanica BK eavle 5g te do okonianja spora ne moie dobiti ispisnicu Sto je iosnovna prepreka za

izdavanje ispisnice prema dlanku 25. stavku L. Pravilnika, a time i osnovna prepreka za izdavanje
brisovnice iz Zupanijskog saveza Primorsko - goranske Zupanije prema ilanku 25. stavku 6. Pravilnika,
za 5to takoder ulaZemo prigovor.

Nadalje ovim putem traiimo da se uvaZi na5 prigovor te da se registracija poniSti takoder traZimo da
se utvrdi odgovornost glede nepravilne registracije od strane disciplinskog tijela iupanijskog saveza, a

sve prema dlanku 28. Pravilnika.

Odgovorna osoba za zastupanje

I ra N imdevii, predsjednica

ning,frE'oru,' -
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BOEARSKI SAVEZ PGZ

F.Matkoviia 1/a

51000 Rijeka
Boiarski klub Cavle 5B

Hrastenica 25

51219 davle

Rijeka, 06.09.2023.

Predmet: Odluka o Prigovoru

i
Dana 31,08.2023, godine zaprimljena je preporudena poSiljka s povratnicom od strane Bo(arskog

kluba davle 5a 1u datlniem tekstu: Br Cavle 5a)'

lz navedenog proizlazida se radio prigovoru na registraciju igradice Eme Marianii,2008' godiste' broj

dlanske knjizice E-3208, a koja je registrirana u lstarskom boiarskom savezu za Zenski boiarski klub

Pula.

Boiarski savez PGZ nije nadleZno za rje5avanje prigovora o registraciji koja je izvrSena od strane

lstarskog boiarskog saveza pa je u tom dijelu prigovor neosnovan.

Boiarski savez pGZ je jedino nadlezno za rjeSavanje pitania izdavanja brisovnice iz Zupanijskog saveza

pGZ navedenoj igradici, a po ostvarenju uvjeta iz dlanka 25. Pravilnika o registraciji HBS-a donesenog

L0, travnja 2022, godine (u daljnjem tekstu: Pravilnik)

Boiarskisavez PGZ je izdalo brisovnicu, a na temelju dostavljenog zahtjeva za izdavanje brisovnice

dana 2L07.2023,

Brisovnica je izdana na temelju podnesenog zahtjeva za izdavanjem ispisnice od strane Eme Marianii

koja je istu podnijela Boiarskom klub eavle 58 dana t4'07.2023, putem poStanskog ureda

preporudeno i elektronskom po5tom (e-mailom), za 5to se prilaZu dokazi (potvrda o slanju

preporudene po5iljke od t4.07.2023, i kopija e-maila)' 
.

Buduiida je igradica Ema MarSanii dana 28,06.20?3, prviput podnijela zahtjev za ispisnicom prema

BK davle SB, a BK eavle 5g nije u roku B dana prema dl, 25. st,1. Pravilnika izdao ispisnicd, igradica ju

je dana 1"4,O7,z;z3,preporudenom poSiljkomielektronskom po5tom (e-mailom) ponovno zatraZila

od BK eavle 5e itime su se ostvarili uvjeti iz stavka 2 ,t1,25, Pravilnika kao i uvjeti za ostvarivanje

prava na izdavanje brisovnice, te je brisovnica od strane BS PGZ izdana pravilno prema Piavilniku'
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